

ការសំភាសន៍របស់ម៉ាក ហៃម ស៊ីម

ក៖ អ្នកធ្វើការសំភាសន៍ដោយ គីម ម៉េង ខ៖ អ្នកដែលត្រូវបានគេសំភាសន៍ហៃម ស៊ីម

ក៖

ចឹងជាដំបូងជំរាសួរអ្នកម៉ាកខ្ញុំបាទបានមកពីខាងសាកលវិទ្យាល័យបីបាយយូនៃសហរដ្ឋអាមេរិចហើយមានការអញ្ជើញដើម្បីមានការសំភាសន៍អ្នកម៉ាកអំពីពង្សប្រវត្តិគឺអ្នកម៉ាកអាយអនុញ្ញាត្តិអោយសំភាសន៍លោកយាយពង្សប្រវត្តិអ្នកម៉ាកបានដែលទេ។

ខ៖ ចាសបាន។

ក៖

ចឹងថ្ងៃនេះគឺជាថ្ងៃដែលខ្ញុំបានសំភាសន៍អ្នកម៉ាកគឺជាថ្ងៃទី០៤ខែមីនាឆ្នាំ២០១៨ហើយធ្វើការសំភាសន៍ដោយរូបខ្ញុំបាទឈ្មោះគីមម៉េងហើយនាក់សំភាសន៍អ្នកម៉ាកហៃម ស៊ីម ចឹងផ្ដើមឈ្មោះដំបូងខ្ញុំអាចស្គាល់ឈ្មោះរបស់អ្នកម៉ាក។

ខ៖ ចាសបានខ្ញុំឈ្មោះហៃម ស៊ីម។

ក៖ ហើយឈ្មោះហៅក្រៅមានឈ្មោះអ្វីដែល។

ខ៖ ឈ្មោះហៅក្រៅហៃម ស៊ីម។

ក៖ ចឹងនៅក្នុងឆ្នាំនឹងអ្នកម៉ាកមានព្រះជន្មប៉ុន្មានដែលហើយម៉ាក។

ខ៖ ចាសនៅក្នុងឆ្នាំនឹងខ្ញុំមានអាយុចំនួនហាសិបប្រាំបួនឆ្នាំហើយ។

ក៖

ចឹងនៅក្នុងឆ្នាំនឹងអ្នកម៉ាកមានព្រះជន្មចំនួនហាសិបប្រាំបួនឆ្នាំហើយហើយម៉ាកមានទឹកនៃឯកំណើតនៅទីណាដែលម៉ាក?។

ខ៖ ចាសខ្ញុំមានទឹកនៃឯកំណើតនៅគីឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយ។

ក៖ ហើយម៉ាកមានទឹកនៃឯកំណើតនៅភូមិអ្វីស្រុកអ្វីដែលម៉ាក?។

ខ៖ ចាសស្រុកកំណើតនៅគីឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយភូមិហាហមនដឹងជានៅភូមិអីផងមើលតាមអត្តញ្ញាប័ត្រទៅភូមិឬស្សីកែវគីឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយ។

ក៖ បាទហើយអ្នកម៉ាកបានកើតនៅមន្ទីរពេទ្យរីកនៅផ្ទះដែល?។

ខ៖ ចាសគឺខ្ញុំបានកើតនៅមន្ទីរពេទ្យ។

ក៖ បាទមន្ទីរពេទ្យនឹងមានឈ្មោះអ្វីដែល?។

ខ៖ ចាសជំនាន់នឹងបានភ្លេចហើយដឹងតែថាគឺនៅមន្ទីរពេទ្យគឺឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយ។

ក៖

គឺកើតនៅមន្ទីរពេទ្យគឺឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយនឹងតែម្តងមែនទេម៉ាក?។ ខ%ចាស។ ហើយម៉ាកគឺជាកូនទីប៉ុន្មានដែលម៉ាក?។

ខ៖ ចាសខ្ញុំគឺជាកូនទី២។

ក៖ គឺជាកូនទី២ចឹងតើម៉ាកមានបងប្អូនចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលម៉ាក?។

ខ៖ ចាសខ្ញុំមានបងប្អូនចំនួនប្រាំមួយនាក់។

ក៖

បាទចឹងម៉ាកមានបងប្អូនចំនួនប្រាំមួយនាក់ហើយពួកគាត់ទាំងអស់មានឈ្មោះអីគេដែលម៉ាក?។

ខ៖

ចាសទីមួយមានឈ្មោះហៃមសៀងហើយទីពីរមានឈ្មោះហៃមស៊ុមហើយទីបីមានឈ្មោះហៃមសុនហើយទីបួនមានឈ្មោះហៃមសារីហើយទៅប្រាំមានឈ្មោះហៃមសុខុមហើយនឹងទីប្រាំមួយមានឈ្មោះហៃមវិលយ៉ា។

ក៖ ចឹងសរុបទាំងមានចំនួនប្រាំមួយនាក់អ្នកណោះម៉ាក?។

ខ៖ ចាសសរុបទាំងមានចំនួនប្រាំមួយនាក់អ្នក។

ក៖

ហើយបងប្អូនរបស់ម៉ាកសរុបទាំងមានចំនួនប្រាំមួយនាក់អ្នកនឹងមានស្រីចំនួនប៉ុន្មានហើយប្រុសចំនួនប៉ុន្មានដែលម៉ាក?ខ៖ ចាសគឺស្រីទាំងអស់គឺប្រាំមួយនាក់នឹងតែម្តង។

ក៖

បាទគឺស្រីទាំងអស់គឺប្រាំមួយនាក់នឹងតែម្តងម៉ាកណោះចឹងបងប្អូនរបស់ម៉ាកសរុបទាំងអស់មានចំនួនប្រាំមួយនាក់អ្នកនឹងគាត់របស់វាមានជីវិតទាំងអស់រីកយ៉ាងមិចដែលម៉ាក?។

ខ៖

ចាសបងប្អូនសរុបទាំងអស់នៅសល់តែប្រាំនាក់ទេគឺគាត់បានស្លាប់ម្នាក់នៅជំនាន់ពេលពត ៧១ក%ចឹងបងប្អូនសរុបទាំងអស់របស់ម៉ាក់នៅសល់តែប្រាំនាក់ទេមែនទេ?។

ខ៖ ចាស។

ក៖ បាទបងប្អូនរបស់ម៉ាក់ដែលស្លាប់នឹងតើគាត់មានឈ្មោះអីដែល?។

ខ៖ ចាសគាត់មានឈ្មោះហៃម

ស្បើងហើយបានស្លាប់នៅជំនាន់ពេលពតដល់ពេលដែលចាំចាំទៅអត់បានឃើញគេក៏បានរត់ប្រាប់ថាយាយអើយយាយអើយកូនរបស់យាយឯងបានស្លាប់គឺពូពេលពតបានយកទៅវៃចោលហើយ។

ក៖ បាទចឹងបងប្អូនដែលបានស្លាប់នឹងគាត់គឺជាកូនទីប៉ុន្មានដែលម៉ាក់?។

ខ៖ ចាសអ្នកដែលបានពេលពតបានយកទៅសំលាប់គាត់គឺជាកូនទីមួយ។

ក៖ ចឹងឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់ហើយពួកមានឈ្មោះអីគេដែល?។

ខ៖

ចាសឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះហៃមប៉ុនហើយម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះគីមហេង។

ក៖ បាទចឹងឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់ពួកគាត់មានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយ?។

ខ៖ ចាសពួកបានស្លាប់ហើយនឹង។

ក៖ បាទនៅពេលដែលឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់គាត់ស្លាប់គាត់មានអាយុប៉ុន្មានដែលហើយ?។

ខ៖

ចាសនៅពេលដែលបានស្លាប់នឹងគឺគាត់មានអាយុចំនួនជិតសិបមួយឆ្នាំហើយចាសម្តាយគាត់ស្លាប់អាយុជិតសិបមួយឆ្នាំ។

ក៖ ចុះឪពុក?។

ចាសឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់ឆ្នាំម្សាញ់ខ្ញុំមិនដឹងគាត់អាយុប៉ុន្មានផងហាហាគាត់ចូលប្រហែលជាចូល៧០ជាងហើយចាសនឹងហើយគឺប្រហែលជាចូល៧០ជាងនឹងហើយ។ហើយមានដឹងឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់គាត់កើតនៅឆ្នាំណាដែលរឺទេ?។

ខ៖

ចាសអត់ដឹងផងនឹងហាសចាសប៉ុនតែបានត្រឹមដឹងថាគាត់មានអាយុប្រហាក់ប្រហែលចូល៧០ជាងហើយនឹង។

ក៖ ចឹងឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់គាត់កើតនៅភូមិអីស្រុកអីដែលទេ?។

ខ៖ ចាសស្រុករបស់ឪពុករបស់ខ្ញុំនៅល្បែងអែមស្រុកល្បែងសរនឹងនៅល្បែងអែមយើងនឹង។

ក៖ បាទគាត់ស្រុកអីភូមិអីគេដែល?។

ខ៖

ចាសមិនសូវស្គាល់ទេដឹងត្រឹមតែគាត់នៅស្រុកនៅល្បែងអែមហើយម្តាយរបស់ខ្ញុំស្រុកកំណើតរបស់គាត់នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំងហើយគាត់នៅស្រុកអីភូមិអីគឺអត់ដឹងទេគ្រាន់ដឹងថាគាត់មានស្រុកកំណើតនៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំងតែប៉ុន្តែចាស។ក៖

បាទចឹងនៅក្នុងជំនាន់នឹងតើឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់តើពួកគាត់បានផ្តល់ការសិក្សាទៅដល់ម៉ាក់ដែលរីទេដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹង?។

ខ៖ ចាសអត់ទេ។

ក៖

តើនៅក្នុងជំនាន់នឹងតើផលលំបាកអ្វីខ្លះបានជាឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់មិនបានផ្តល់ការសិក្សាដល់ម៉ាក់យ៉ាងដូចច្នឹង?។

ខ៖

ចាសគឺពួកគាត់និយាយទៅគឺពួកគាត់ក្រតែម្តងឪពុកគាត់ទៅស៊ីឈ្នួយបើកឡានអោយគេហើយម្តាយគាត់លក់ដូរ។ក៖

ចឹងដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹងឪពុកម្តាយរបស់ម៉ាក់គាត់ក្រអត់មានលក្ខណៈដើមប្តីផ្តល់ការសិក្សាទៅម៉ាក់នោះទេឪពុកគាត់ទៅស៊ីឈ្នួយបើកឡានអោយគេហើយម្តាយគាត់លក់ដូរអត់មានពេលដើមប្តីអោយម៉ាក់ទៅរៀនទេមែនទេ?។

ខ៖ ចាស។

ក៖

ចឹងនៅក្នុងជំនាន់មួយនឹងណាពេលម៉ាក់អត់បានសិក្សាតើម៉ាក់បានទៅរៀបការជាមួយប្តីរបស់ម៉ាក់តើម៉ាក់រៀបការជាមួយគាត់ដោយចិត្តចង្អុំរីក៏ដោយស្នាក់ចិត្ត?។

ខ៖ ចាសគឺដោយស្រលាញ់គ្នាគឺមិនការបង្ខំអីនោះទេ។

ក៖ តើម៉ាក់នៅពេលដែលស្រឡាញ់នឹងប្តីរបស់ម៉ាក់តើម៉ាក់បានរៀបការនឹងគ្នាដែលរីទេ?។

ខ៖ ចាសគឺយើងស្រឡាញ់គ្នាគឺមិនបានរៀបការនោះទេ។

ក៖ ចឹងមូហោតុអ្វីបានជាម៉ាក់មិនរៀបការជាមួយនឹងប្តីរបស់ម៉ាក់យ៉ាងដូចច្នឹង?។

ខ៖

ចាសគឺនៅជំនាន់គឺយើងទាំងពីរនាក់គ្មានលុយហើយរស់ជាគ្នាហើយក៏មិនបានរៀបការជាមួយគ្នាទេគឺរស់នៅជាមួយគ្នាដោយមានកូនចៅតាមធម្មតាហើយយើងទាំងពីរស្រឡាញ់គ្នាហើយបានកូនហើយក៏បានបណ្តុំបណ្តាលអោយកូនចៅអីទៅរៀន។

ក៖ ចឹងតើនៅក្នុងជំនាន់នឹងតើប៉ាគាត់បានប្រកបមុខរបបអ្វីដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹង?។

ខ៖ ចាសគាត់ធ្វើការបោះពុម្ពប្រតិទិនហើយខ្ញុំបានលក់ដូរអីតិចតួច។

ក៖

ចឹងនៅពេលដែលម៉ាក់បានរៀបការជាមួយប្តីរបស់ម៉ាក់ហើយតើម៉ាក់មានកូនជាមួយប្តីរបស់ម៉ាក់ចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែល?។

ខ៖ ចាសខ្ញុំមានកូនចំនួន២នាក់។

ក៖ ហើយកូនរបស់ម៉ាក់ទាំង២នាក់នឹងគាត់មានឈ្មោះអីគេ?។

ខ៖ ចាសកូនទី១មានឈ្មោះគឺមក្នុងហើយកូនទី២មានឈ្មោះគឺមម៉េង។

ក៖

ចឹងកូនទី១មានឈ្មោះគឺមក្នុងហើយកូនទី២មានឈ្មោះគឺមម៉េងនៅក្នុងជំនាន់នឹងតើម៉ាក់ជួបនៅបង្ហាញពិបាកអ្វីខ្លះដែលម៉ាក់?។

ខ៖

ចាសគឺពិបាកគឺអត់មាននាក់ជួយមើលកូនរួចហើយគ្មាននាក់ជួយកូនឈឺក៏ម្នាក់ឯងហើយទៅណាក៏ម្នាក់ឯងទៅមើលកោសខ្យល់ហើយកូនទៅអោយគ្រូមើលយកកូនទៅអោយលោកមើលហើយអោយលោកស្រោកទឹកហើយពីដើមគឺមានតែបិននឹងចាសតែលូរគឺមានពេទ្យសំបូរណាសមិនដូចពីដើមមិនមានពេទ្យសំបូរលូរនោះទេចេះតែតិចអីយកកូនទៅស្រោកទឹកយកទៅផ្លើរលោកអោយលោកជួយមើល។

ក៖

ចឹងនៅពេលដែលម៉ាក់បាននៅជាមួយប្តីរបស់ម៉ាក់ហើយនឹងជាមួយកូនទាំង២របស់ម៉ាក់ហើយតើជួបផលលំបាកអ្វីខ្លះដែលនៅក្នុងចង្កោមដែលនៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកម៉ាក់ដែលម៉ាក់?។

ខ៖

ចាសពិបាកណាស់រាល់ថ្ងៃគ្មាននាក់ជួយប្តីក៏មិនបានជួយទៅណាក៏ទៅតែម្នាក់ឯងពិបាកណាស់តែមិនដឹងត្រូវធ្វើយ៉ាងមិចតរស៊ូចិញ្ចឹមកូនហើយប្តីគឺមិននៅជួយទៀតគឺគាត់ដឹងតែដល់ម៉ោងធ្វើការគឺទៅធ្វើការហើយយកលុយមកអោយមកមើលកូន។

ក៖

បាទ ចឹងម៉ាកនៅពេលដែលជំនាន់នឹងតើម៉ាកហើយនឹងប្តីរបស់ម៉ាកចូលចិត្តឈ្មោះគ្នារីក៏មានសេចក្តីស្រឡាញ់នឹងគ្នាដែលម៉ាកដែលរីយ៉ាងមិច? ។

ខ៖

ចាសគឺយើងមិនដែលឈ្មោះគ្នាទេគឺមានពេលនឹងយើងឈ្មោះម្តងគឺគាត់បានជេរម្តាយខ្ញុំម្តងហើយខ្ញុំក៏បានជេរម្តាយគាត់វិញក៏ឈប់ទៅ។

ក៖ បាទ ចឹងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ម៉ាកហើយនឹងប្តីរបស់ម៉ាកយ៉ាងដូចម្តេចដែលម៉ាក? ។

ខ៖ ចាសស្រឡាញ់គាត់តែមិនអោយគាត់ដឹងចិត្តនោះទេ។

ក៖ ចឹងម៉ាកស្រឡាញ់ដែលមិនអោយគាត់ដឹងចិត្តនឹងដឹងយ៉ាងមិចដែលម៉ាក? ។

ខ៖

ចាសស្រឡាញ់គាត់មិនគាត់ដឹងយើងចេះតែយកចិត្តគាត់ទៅតែចេះតែយកចិត្តគឺពេលដែលគាត់បានមកពីធ្វើការវិញគឺខ្ញុំបានដាំបាយបោកខោអាវហើយនឹងរៀបចំបាយអោយគាត់ហូបទៅ។

ក៖

បាទ ចឹងខ្ញុំចង់សួរទៅកាន់ម៉ាកថានៅក្នុងជំនាន់ដែលម៉ាកហើយនឹងប្តីរបស់ម៉ាកស្រឡាញ់គ្នាតើជំនាន់ពេលពតនឹងតើជំនាន់ពេលពតនឹងគេអោយម៉ាកធ្វើគេដែលខ្លះដែលម៉ាក? ។

ខ៖

ចាសនៅពេលដែលគេជំលាសខ្ញុំពីភ្នំពេញទៅដល់ព្រែកញ្ជៅចូលទៅក្នុងវត្តដាំបាយហូបដល់ពេលនឹងខ្ញុំបានឃើញចងមនុស្សទាំងខ្សែទាំងខ្សែហើយបាញ់ហើយដល់ពេលចឹងទៅនាំគ្នាម៉ែកូនរុនរទេះទៅទៀតហើយម៉ែបានស្រេចប្រាប់ថារត់កូនអើយរត់កូនអើយរត់។

ក៖ បាទ ចឹងម៉ាករត់ពីព្រែកញ្ជៅទៅដល់ណាវិញដែល? ។

ខ៖

ចាសគឺខ្ញុំរត់ទៅដល់ព្រៃក្តាមដល់ពេលរត់ទៅដល់នឹងហើយក៏ក្រកន្ទេរសំរាកហើយគឺនៅតាមផ្លូវហើយដល់ពេលនឹងយើងរត់ទៀតហើយចុះធ្វើមិចបើលយើងចឹងចេះតែអុសរទេះហើយធ្វើមិចហើយគេមិចយើងក៏ចឹងដែលនឹង។

ក៖

ចឹងនៅពេលដែលម៉ាកបានអុសរទេះរហូតទៅដល់ពីព្រៃក្តាមគេជំលាសម៉ាកពីកំពង់ធំទៅដល់ណាវិញដែល? ។

ខ៖

ចាសគឺយើងអុសរទេះនឹងគឺយើងមិនដឹងថាយើងនឹងអុសរទេះនឹងទៅទីណានោះទេចេះតែអុសទៅអុសដល់កន្លែងណាដេកនៅទីនឹងទៅហើយដល់យប់ឡើងម៉ែបានប្រើអោយខ្ញុំនឹងទៅដងទឹកហើយយប់ឡើងនៅពេលដែលដងទឹកនឹងគឺយើងមិនបានឃើញស្អីនោះទេរួចហើយព្រឹងឡើងម៉ែក៏បានប្រើអោយខ្ញុំនឹងទៅដងទឹកម្តងទៀតរួចហើយខ្ញុំក៏បានឃើញផ្លឹងខ្មោចហើយដល់ពេលនឹងគឺខ្ញុំក្អកលេងចេញហើយនឹងរួចហើយម៉ែបានប្រើអោយខ្ញុំនឹងទៅដងទឹកហើយយប់ឡើងនៅពេលដែលដងទឹកនឹងគឺយើងមិនបានឃើញស្អីនោះទេរួចហើយព្រឹងឡើងម៉ែក៏បានប្រើអោយខ្ញុំនឹងទៅដងទឹកម្តងទៀតរួចហើយខ្ញុំក៏បានឃើញផ្លឹងខ្មោចហើយដល់ពេលនឹងគឺខ្ញុំក្អកលេងចេញហើយហើយខ្ញុំភ័យនោះភ័យហើយខ្ញុំនឹងអ្នាយខ្ញុំក៏អុសរទេះទៅទៀតហើយហើយក៏មិនបានដឹងថាយើងអុសទៅដល់ណាទៀតដែលហាស។

ក៖

បាទចឹងនៅពេលដែលម៉ាក់បានអុសរទេះតាមផ្លូវត្រូវគេជួបហើយត្រូវដងទឹកហើយបានប្រទេះឃើញផ្លឹងខ្មោចតាមផ្លូវតើម៉ាក់បានហើយនឹងបានជួបពួកពោលពតនៅតាមផ្លូវទៀតដែលរឺយ៉ាងមិចដែលម៉ាក់?។

ខ៖

ចាសនៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅមុខទៀតខ្ញុំចេះតែបាទេជួបពួកពោលពតដែលនឹងហាសហើយបានឃើញពួកវាបានកាន់នៅកាំភ្លើងហើយពួកពោលពតនឹងមើលទៅវាគឺក្មេងគឺក្មេងប៉ុនតែចេះតែភ័យហើយក៏ចេះតែអុសរទេះទៅហាសពីព្រោះអីខ្ញុំនៅក្មេងហើយខ្ញុំអាយុប្រហែលជាដបប្រាំរឺក៏ដកប្រាំមួយអីនឹង។

ក៖

បាទចឹងនៅពេលម៉ាក់បានអុសរទេះនឹងនៅតាមផ្លូវបានជួបប្រទេះឃើញពួកពោលពតតើពួកពោលពតបានធ្វើអ្វីខ្លះដាក់ម៉ាក់ដែលរឺទេ?។

ខ៖

ចាសគឺពួកវាមិនបានធ្វើអ្វីដាក់យើងនោះទេហើយយើងចេះតែភ័យក៏ចេះតែអុសរទេះនឹងទៅរហូតទៅរហូតទៅរហូតហើយបានឃើញវាចេះតែភ័យហើយក៏ចេះតែទៅហើយពីព្រោះអីកាលនឹងខ្ញុំនៅក្មេងនឹងហើយខ្ញុំអាយុប្រហែលជាដបប្រាំរឺក៏ដកប្រាំមួយអីនឹងភ្លេចអស់ហើយយូរហើយនឹង។

ក៖

បាទចឹងពោលពតបានឃើញម៉ាក់នៅតាមផ្លូវបានជួបប្រទេះឃើញម៉ាក់អីនឹងពួកពោលពតមិនបានធ្វើបាបម៉ាក់ទេមែនទេ?។

ខ៖

ចាសនៅពេលពួកពោលពតបានឃើញម៉ាក់នៅតាមផ្លូវបានជួបប្រទេះឃើញម៉ាក់អីនឹងពួក

ពេលពតមិនបានធ្វើបាបអីនោះទេហើយយ៉ាងទៀតនៅពេលដែលខ្ញុំបានអុសរទេះនឹងគឺខ្ញុំ
មិនបានអុសរទេះទៅតាមផ្លូវកំពង់ធំទៀតទេគឺអុសរទេះទៅតាមផ្លូវកំពង់ចាមវិញចាស។

ក៖

បាទហើយនៅពេលដែលម៉ាកបានទៅតាមផ្លូវកំពង់ចាមវិញជួបពួកពោលពតដែលជាខ្មែរ
ក្រហមទៀតដែករឺទេ?។

ខ៖

ចាសគឺមិនបានជួបនឹងពួកពោលពតទៀតទេដោយសារខ្ញុំបានទៅតាមផ្លូវតាមស្ទឹងស្ទឹងហើយ
នឹងស្នាច់។

ក៖

បាទចឹងនៅដែលទៅតាមផ្លូវនឹងចឹងម៉ាកមិនបានជួបពួកពោលពតទៀតទេមែនទេម៉ាក?។

ខ៖

ចាសអត់ទេគឺនៅតែបានឃើញដំដែលនឹងប៉ុនតែនៅពេលដែលបានជួបពួកពោលពតគឺពួក
វាមិនបានធ្វើអីយើងនោះទេហើយយើងក៏បានមិនធ្វើអីដាក់ពួកពោលពតវិញដែលហើយ
នៅពេលដែលយើងបានទៅដល់ផ្ទះពួកទុងណោញហើយក៏បានជួបប្រទះអ្នកដែលចិត្តល្អដ
ល់ពេលនឹងគេអោយខ្ញុំបានឡើងទៅលើភ្នំរួចហើយខ្ញុំក៏បានទៅតាមគេដែលហើយនៅលើ
ភ្នំនឹងគឺមានសត្វដ៏កាចសាហាវគឺជាសត្វខ្លាចហើយគេក៏បានប្រាប់ម្តាយខ្ញុំថាយាយយាយ
យាយគេបានយកកូនយាយឯងទៅណានឹងហើយកូនយាយឯងនឹងគាត់នឹងនៅក្មេងណា
ស់ហើយម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់ក៏បានតវ៉ារួចហើយគាត់គឺមិនអោយទៅនោះទេដល់ពេលចឹងគេ
ក៏បានខ្ញុំនឹងបានត្រឡប់មកផ្ទះវិញរួចហើយខ្ញុំក៏ទៅមើលសត្វសេកហើយមើលសេករួចហើយ
ពេល

នឹងខ្ញុំក៏ខ្លៀនពេកក៏កាច់ពោតមួយហើយពេលនឹងខ្ញុំបាននិយាយថាខ្ញុំហែរពេកហើយគេក៏
បាននិយាយម៉េចហែងដកវាទាំងឬយ៉ាងដូចថ្មីហើយខ្ញុំក៏បាននិយាយមកពីខ្ញុំខ្លៀ
នពេកមិនដឹងធ្វើម៉េចហើយគេបាននិយាយបើលឯងដាច់ពោតយ៉ាងដូចថ្មីចឹងមានតែយក
ឯងនឹងទៅកសាងហើយខ្ញុំឡើយ៉ាងដូចខ្ញុំភ័យហើយខ្ញុំក៏បានរត់ទៅរកម្តាយខ្ញុំតែម្តាយខ្ញុំគា
ត់មិនបាននៅទៀតពីព្រោះម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់ទៅធ្វើការបាត់ហើយដល់ពេលដែលខ្ញុំមករក
ម្តាយរបស់ខ្ញុំមិនបានឃើញខ្ញុំក៏បានសុំទៅហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានសុំគេក៏ទៅបាត់ទៅ
ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំរកម្តាយមិនបានឃើញខ្ញុំហើយដល់ពេលថ្ងៃក្រោយមកក៏បានយកខ្ញុំ
ទៅជីកដីមួយម៉ែត្រក៏បបួនជ្រុងហើយមួយម៉ែត្រមួយម៉ែត្ររួចហើយមកវិញគេក៏បានអោយ
ខ្ញុំទៅបេះត្រកូនហើយនឹងទៅរើសខ្យងរួចហើយក៏បានទៅបេះស្លឹកអំពៅមកស្លរម្លូររួចហើយ
អត់មានអីហូបទេគឺដើររើសហើយនឹងទៅបេះតែចឹងរួចហើយនៅពេលនឹងគឺវាចហើយចឹង
ទៅគឺគ្មានពេទ្យនោះទេហើយពេលនឹងក៏ខ្ញុំក៏បានទៅចាងយកសំបកអំពៅទឹកហើយបេះត្រ
យបែកហើយនឹងសំបកត្របែកពីព្រោះអីនៅជំនាន់នឹងគឺគ្មានថ្នាំទេគឺមានតែបិននឹង។

ក៖

បាទចឹងនៅពេលដែលម៉ាកអត់មានពេទ្យគ្រាន់តែដើររើសហើយបេះត្រួយបែកហើយនឹងសំបកត្របែកយកមកធ្វើថ្នាំនឹងតើគ្រាន់តែបេះត្រួយបែកហើយនឹងសំបកត្របែកយកមកព្យាបាទតើវាព្យាបាទជាដែលទេម៉ាក?។

ខ៖ ចាសគឺបានជាហើយនឹងធ្វើបន្តិចចាស។

ក៖

ចឹងនៅពេលដែលម៉ាកបានព្យាបាលបានធ្វើហើយនៅពេលដែលម៉ាកបានជាហើយតើគេបានជំលាសម៉ាកពីណាទៅដល់ទៀតដែលម៉ាក?។

ខ៖

ចាសដល់ពេលនឹងពួកមិត្តបានជូនទៅលើទូតហើយដល់ពេលនឹងទៅដល់ស្នងចុបស្មាច់តែណិនហើយនៅពេលដែលទៅដល់ព្រំដែនរៀតណាមហើយនឹងព្រំដែនខ្មែររួចហើយដល់ពេលនឹងខ្ញុំក៏បានរត់លេងហើយរត់ទៅវិញទៅមកហើយខ្ញុំក៏បានបន់ល្ងំហើយខ្ញុំក៏បានរត់ទៅប្រទេសរៀតណាមបានកុំអីខ្ញុំប្រាកដខជាស្លាប់បាត់ហើយ។

ក៖

បាទចឹងនៅក្នុងជំនាន់នឹងត្រូវគេបានជំលាសទៅប្រទេសរៀតណាមហើយត្រូវបានរស់រានមានជីវិតត្រូវដែលទេម៉ាក?។

ខ៖ ចាស។

ក៖

បាទចឹងនៅពេលដែលម៉ាកបានទៅរស់នៅប្រទេសរៀតណាមហើយនៅទីនឹងម៉ាកបានជួបផលលំបាកអីដែលខ្លះដែលម៉ាក?។

ខ៖

ចាសលំបាកណាស់គឺគ្មានអីហូបទេគឺខ្ញុំបានចូលទៅព្រៃហើយនឹងដើររើសផ្លែឈើហូបពីព្រោះខ្ញុំបានគិតថាមានចាប់ហូបបានខ្ញុំក៏អាចហូបបានដែលហើយពេលនឹងគឺខ្ញុំមានជំងឺហើយនឹងអង្ករបានមួយក្តាប់ហើយខ្ញុំក៏បានយកទៅដាំហើយអង្ករនឹងបានពុះល្អិចល្អិតរួចហើយក៏ដោសហូបទៅគឺគ្មានអីសំរាប់នឹងស៊ីនោះទេហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានរស់នៅប្រទេសរៀតណាមបានរយៈពេលមួយឆ្នាំនៅក្នុងជំនាន់ឆ្នាំមួយពាន់ប្រាំបួនរយចិតសិបប្រាំបួនដល់ពេលនឹងខ្ញុំក៏បានឡើងដំណឹងថាឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់នៅមានជីវិតចឹងទៅនៅពេលនឹងខ្ញុំក៏បានឡើងដំណឹងថាឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់នៅមានជីវិតម្តាយរបស់ខ្ញុំម្តាយរបស់គាត់នៅប្រទេសរៀតណាមហើយឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់នៅភ្នំពេញហើយពួករបស់ខ្ញុំក៏បានមកប្រាប់ម្តាយថាអើយមីងអើយមីងឪពុករបស់មីងគាត់នៅមានជីវិតទេហើយនៅពេកដែលយើងបានទទួលដំណឹងនី

ងហើយគាត់ក៏បានផ្ញើរលុយកាត់ខ្លះមកហើយគាត់បានអោយខ្ញុំនឹងបានត្រឡប់មកប្រទេស
កម្ពុជាវិញរួចហើយដល់ពេលចឹងយើងក៏បានមកជួបជុំគ្នាហើយក៏បានអោបគ្នាហើយក៏បាន
យំហើយដល់ពេលចឹងដល់បានបួនប្រាំថ្ងៃដូចជាលេងរឿងយ៉ាងដូចថ្មីហើយក៏នាំគ្នាយំរួច
ហើយក៏ចាប់ផ្តើមយកមាន់យកទារមកធ្វើពីធំដប់លៀងហូបជុំគ្នាចាសជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺពិតជា
ពិបាកខ្លាំងណាស់ហើយនៅពេលដែលមកវិញក៏ពិបាកដែលហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានម
កដល់ស្រុកវិញគឺជាប្រទេសកម្ពុជាគឺវាពិតជាពិបាកខ្លាំងណាស់គឺខ្ញុំគ្មានការងារនឹងធ្វើនោះ
ទេហើយខ្ញុំក៏បានទៅច្បារអំពៅហើយខ្ញុំក៏បានចេះកងដុបហើយបានទិញអំពៅយកមកលក់
គឺទាំងមានអំពៅសាងហើយនៅក្នុងជំនាន់នឹងគឺគ្មានអីនឹងលក់នោះទេចាសគឺពិបាកណាស់
គឺយើងបានទៅទិញអំពៅហើយនឹងម្នាក់ហើយយកវាមកលក់ហើយយើងក៏បានអង្ករមួយគឺ
ឡូអង្ករមួយគឺឡូបានរស់រាល់ថ្ងៃហើយកល់នឹងគឺខ្ញុំពិតជាពិបាកខ្លាំងណាស់ទៅដល់ស្រុក
យួនគឺជាប្រទេសវៀតណាមគឺខ្ញុំពិតជាពិបាកខ្លាំងណាស់កាលនឹងគឺខ្ញុំនៅក្មេងណាស់កាល
នឹងខ្ញុំទំតែមានអាយុប្រហែលជា១៥រឺ១៦តែបិននឹងហើយគេក៏បានអោយខ្ញុំនឹងទៅអូសត្រី
ហូតដល់ម៉ោង១រឺក៏ដល់ម៉ោង២យប់នោះហើយណាមួយខ្ញុំក៏មិនសូវចេះហែរទើងផងនឹងរួច
ហើយគេក៏បានអោយជាអង្ករប្រហែលជា២រឺក៏បាន៣កុំប៉ុងហើយនៅពេលដែលបានអង្ករប្រ
ហែលជា២រឺក៏បាន៣កុំប៉ុងខ្ញុំក៏យកមកដាំបាយអោយបងប្អូនរបស់ខ្ញុំបានហូបរួចហើយដល់
ពេលចឹងទៅក៏បានទៅរើសខ្យល់ហើយដើររើសខ្មៅហើយនឹងដើររើសត្រកូនហើយយកខ្យ
ល់ហើយហើយយកខ្មៅហើយយកត្រកូនយកទៅលក់ហ៊ុមជីវិតតស៊ូរជីវិតពិបាកកូនអើយ
ហើយ។

ក៖
ចឹងនៅពេលដែលម៉ាក់ទៅរកត្រីរកម្ហូបរកចំនីអាហារហើយនឹងទៅធ្វើការចឹងតើទៅនឹងមាន
បងប្អូនរឺក៏មានម្តាយអីទៅជួយរកដែលរឺក៏យ៉ាងម៉េចដែលម៉ាក់?។

ខ៖
ចាសគឺគ្មានទេគឺខ្ញុំបានដើររកតែម្នាក់ឯងហើយពិបាកសឹងនឹងស្លាប់ទៅហើយហើយយ៉ាងខ្ញុំ
២រឺក៏៣ថ្ងៃ២រឺក៏៣ថ្ងៃខ្ញុំទៅរកម្តងហើយខ្ញុំនឹងក៏មិនសូវជាចេះហែរទឹកដែលហើយដល់ពេលនឹង
ងគឺខ្ញុំនឹងហាត់ហើយមើលទៅកន្លែងណាដែលមានអីរាក់រាក់គឺខ្ញុំគោងតាមគេហើយចុះដឹង
ធ្វើយ៉ាងមិចបើលជាជីវិតរបស់ខ្ញុំវាពិបាកចឹងគឺមានតែអង្ករតែ៣កុំប៉ុនសំរាប់នឹងស៊ីតែបិននឹង
រឺក៏មានតែ២កុំប៉ុងហើយនៅពេលព្រឹងព្រលឹងឡើងគឺខ្ញុំបានទៅទៀតហើយ។

ក៖
ចឹងអរគុណច្រើនសំរាប់ម៉ាក់ចឹងសំរាប់ម៉ាក់សរុបសេចក្តីសង្ខេបមកខ្ញុំក៏អត់សូវមានសំនួរអី
ច្រើនសំរាប់ម៉ាក់ដែលប៉ុនតែជាចុងក្រោយខ្ញុំគ្រាន់តែដឹងថាម៉ាក់ដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេល
ពេម៉ាក់បានរត់ទៅខេត្តកំពង់ចាមហើយនឹងស្នាក់ហើយនឹងអីផ្សេងផ្សេងរហូតបានទៅដល់
ប្រទេសវៀតណាមទើបម៉ាក់រស់រានមានជីវិតរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងចឹងខ្ញុំចង់សួរម៉ាក់ថា
តើម៉ាក់សព្វថ្ងៃនឹងតើម៉ាក់មានទីលំនៅកន្លែងណាដែលសព្វថ្ងៃនឹងដែលម៉ាក់?។

ខ៖

ចាសសព្វថ្ងៃនឹងទិលំនៅបច្ចុប្បន្នរសប់ខ្ញុំគឺខ្ញុំរស់នៅស្រុកថ្មរគោលសង្កាត់បុស្សីកែវនឹងគឺឡូម៉ែត្រលេខប្រាំមួយចាស។

ក៖ ចឹងសព្វថ្ងៃនឹងតើម៉ាកប្រកបមុខរបបអ្វីដែលទៅម៉ាក?។

ខ៖ ចាសសព្វថ្ងៃនឹងខ្ញុំមិនបានប្រកបមុខរបបអ្វីទេគឺខ្ញុំមើលតែចៅនោះទេ។

ក៖

ចឹងជាសំនួរចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំចង់សួរម៉ាកថាតើម៉ាកមានអ្វីផ្តេរផ្តាំទៅដល់កូនចៅរបស់ម៉ាកនៅពេលបច្ចុប្បន្នក៏ដូចជាកូនចៅជំនាន់ក្រោយដូចជាកូនចៅតូតកូនចៅលូតហើយមនឹងកូនចៅលាដែលនៅពេលដែលពួកបានឡើយសំលេងរបស់ម៉ាកហើយនឹងបានឡើយអំពីជីវិតកុំសត់របស់ម៉ាកនៅពេលដែលជាជំនាន់ពេលពេលតើម៉ាកមានអ្វីផ្តេរផ្តាំទៅដល់ពួកដែលជាកូនចៅជំនាន់ក្រោយដែលរឺទេម៉ាក?។

ខ៖

ចាសជីវិតរបស់ខ្ញុំកាលនៅជំនាន់ពេលពតគឺវាពិបាកខ្លាំងណាស់តែខ្ញុំគ្រាន់ផ្តេរផ្តាំទៅដល់កូនចៅថាម៉ែពិបាកខ្លាំងណាស់ដែលម៉ាកនៅជំនាន់ពេលពតហើយយ៉ាងក្មេងសម័យអីលូរមើលទៅកូនឯងស្រួលណាស់តែបើលកូនឯងនៅជំនាន់ពេលពតវិញកូនឯងប្រែលជាស្លាប់បាត់ហើយហើយម្តាយពិបាកគ្រប់ស្រាប់បែបយ៉ាងទាំងអស់ជីវិតរបស់ម្តាយនឹងហោសហើយទាំងពីរស្នងហើយពួកពេលពតពួកវាអោយខ្ញុំស្នងហើយអាឃើញទឹកថ្លាថ្លាហើយនៅក្នុងគឺមានឈ្នួងហើយពួកឈ្នួងហើយវាទោងជើងហើយគឺវាពិបាកខ្លាំងណាស់បើលកូនឯងដែលនៅជំនាន់នឹងបានកូនឯងបានដឹងពីជីវិតពិបាករបស់ម្តាយហើយម្តាយតស៊ូខ្លាំងណាស់គឺជីវិតរបស់ម្តាយគឺជាជីវិតពិបាកណាស់ហើយម្តាយគ្រាន់តែចង់ប្រាប់កូនថាអោយមានភាពតស៊ូកុំអោយចុះចាញ់អំពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺពិបាកខ្លាំងណាស់គ្រាន់តែចង់អោយកូនចេះតស៊ូដូចគេដូចឯងកូនអើយពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺពិបាកខ្លាំងណាស់រាល់ថ្ងៃនឹងហើយយ៉ាងទៀតគឺម្តាយយំលេងចេញហើយនៅពេលជំនាន់ពេលពតគឺម្តាយដើរទៅបូតស្រូវហើយនឹងទៅយកកុំប៉ុងហើយនឹងដើររកឈើមកហើយនៅជំនាន់គឺគ្មានឈើសំរាប់នឹងបុកនោះទេហើយម្តាយក៏បានយកស្រូវទាំងអស់នឹងមកបុកជាមួយនឹងកុំប៉ុងហើយទៅយកកុំប៉ុងហើយនឹងដើររកឈើមកហើយនៅជំនាន់គឺគ្មានឈើសំរាប់នឹងបុកនោះទេហើយម្តាយក៏បានយកស្រូវទាំងអស់នឹងមកបុកជាមួយនឹងកុំប៉ុងហើយនឹងមានម្នាក់ដែកកូរានឯងត្រូវតែតស៊ូពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺវាពិបាកពិបាកខ្លាំងណាស់នៅពេលជំនាន់មុនម្តាយចេះតែផ្តេរផ្តាំទៅដល់កូនចៅអើយអោយចេះតស៊ូឡើងហើយមួយទៀតត្រូវចេះព្រានប្រដៅកូនចៅឡើងអោយចេះតស៊ូឡើងពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺវាពិបាកពិបាកខ្លាំងណាស់ជីវិតរបស់ម្តាយនឹងហើយគឺម្តាយបានដើរទៅបូតស្រូវហើយក៏បានយកម្នាក់ដែកហើយនឹងកុំប៉ុងយកមកបុកហើយមិនចេះបុកទេគឺយកស្រូវទាំងអស់នឹងយកទៅអំឆាចឆាចឆាចឆាចចេះហើយម្តាយមិនចេះអីគឺម្តាយអង្គុយរើសគ្រាប់អង្ករពីព្រោះម្តាយមិនចេះអីនោះទេហើយ

យនៅជំនាន់គឺគ្មានចង្កេលអំពីម្តាយបានយកឆ្នាំងយកមកអំហើយម្តាយអង្គុយរើសគឺម្តាយ
ម្តាយអង្គុយរើសគ្រាប់អង្ករហើយម្តាយមិនចេះរើសស្រូវផងនឹងរួចហើយរើសគ្រាប់ស្រូវបាន
ហើយក៏យកទៀតហើយហើយម្តាយក៏ចាប់ផ្តើមអំទៀតហើយហើយទំរាំបានហើយមែក៏យ
កគ្រាប់ស្រូវដែលមែបានអំនឹងគឺយកទៅដាំបបរគឺដាំបបរហើយលាយនឹងដំឡូងមីរួចហើយ
ឈូសឈូសដំឡូងមីរួចហើយមែយកទៅហាហើយហាដំឡូងមីរួចហើយអោយវាក្រៀបហើ
យបានមែយកទៅដាំលាយនឹងជាមួយនឹងបបរដាំបបរហើយដាក់ដំឡូងមីចូលហើយបន្ទាប់
ពីនឹងបបរក៏បានពុះប៉ិចប៉ិចហើយក៏ដោសម្នាក់បានមួយចានហើយគឺមិនហ៊ានអោយហូបផ្លែ
តនោះទេចង់កូនឯងត្រូវចេះតស៊ូឡើងពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺវាពិតជាពិបាកខ្លាំងណាស់
ហើយតាំងពីស្លឹកបាស់ហើយនឹងតាំងពីដើមចេកគឺដុះមិនទាន់នោះទេគឺពេលព្រឹកកាប់ហើ
យដល់ពេលល្ងាចមែដើរមកមើលទៀតហើយហើយគឺយកមកនឹងគឺគ្មានអីនោះទេគឺយកម
កស្ងោរឡើងពីព្រោះជីវិតរបស់ម្តាយគឺវាពិតជាពិបាកខ្លាំងណាស់កូនអើយ។

ក៖

បាទចឹងជាចុងក្រោយម៉ាកគ្រាន់តែមានពាក្យផ្តេរផ្តាំធ្វើទៅដល់កូនចៅរបស់ម៉ាកថាអោយកូ
នចៅម៉ាកត្រូវចេះតស៊ូមិនថានៅជំនាន់នេះរហូតដល់ជំនាន់ក្រោយក្រោយទៀតរហូតដល់
ចៅតូចចៅលោតហើយនឹងចៅលារបស់ម៉ាកអោយផ្តាំធ្វើទៅកាន់កូនចៅរបស់ម៉ាកនៅពេ
លដែលពួកគាត់បានឡើសំលេងរបស់ម៉ាកហើយសុំអោយពួកគាត់មានភាពតស៊ូឡើងហា
ហើយកុំអោយចុះចាញ់ទោះបីមានឧបសគ្គយ៉ាងណាក៏ដោយចឹងនៅពេលដែលពួកគេបាន
ឡើសំលេងនឹងសយ្សឹមថាពួកគាត់នឹងពុះពាល់នៅឧបសគ្គបានគ្រាប់យ៉ាងដោយសារនៅពេ
លដែលពួកគាត់ដែលជួបនឹងឧបសគ្គនឹងគឺឧបសគ្គទាំងអស់នឹងគឺពុំស្មើឧបសគ្គរបស់ម្តាយ
ដែលម៉ាកបានមាននៅក្នុងជំនាន់ពពោលពតគឺមិនស្មើនោះទេគឺធំធេងណាស់ដែលម៉ាកបា
នមាននៅជំនាន់ពពោលពតនឹងនោះទេមែនដែលទេម៉ាក?។

ខ៖

ចាសគឺម្តាយពីបាក់ខ្លាំងម្តាយដើររកស្លឹកបាស់ហើយនឹងស្លឹងដំម៉ោយដំរីហើយនឹងវល្លហើ
យនឹងឈ្មួរអីទេភ្លេចបាត់ហើយហើយនឹងមានស្លឹកសាមម៉ៅហើយនឹងដំឡូងមីរហើយដំឡូ
ងមីរនឹងធំធំហើយគឺបិនកុំភ្លៅចេសហើយគេអោយទៅគាស់គ្រោះរួចហើយត្រពាងក៏ស្ស៊ីរួច
ហើយត្រពាងក៏ស្ស៊ីរួចហើយអីគេទៀតចេសហើយនឹងវល្លត្តិកហាហាហើយគឺខ្ញុំបានភ្លេចទាំ
ងអស់ហើយល្ងាផងគឺខ្ញុំនឹងនឹកម្តងបន្តិចនឹកម្តងបន្តិចជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺពិបាកខ្លាំងណាស់ហើ
យផ្តេរផ្តាំមដល់កូនចៅរបស់ខ្ញុំតែបិននឹងចាស។

ក៖

បាទចឹងខ្ញុំអត់មានទៀតទេដែលនៅក្នុងការសំភាសន៍ម៉ាកចឹងខ្ញុំក៏អត់មានអីច្រើនទៀតដែ
លសំរាប់ការសំភាសន៍របស់ម៉ាកហើយចឹងខ្ញុំមានតែបិននឹងក្នុងចរចេកគ្នានឹងការសំភាសន៍
ម៉ាកផងដែលចឹងខ្ញុំហើយខ្ញុំមានតែបិននឹងហើយខ្ញុំនឹងបញ្ចប់ការសំភាសន៍របស់ខ្ញុំហើយន
ឹងម៉ាកល្ងាផងនេះផងដែលចឹងអរគុណហើយណាម៉ាក។

ខ៖

ចាសហាហាឆាយណាស់គឺខ្ញុំមិនដែលបានហូបសព្វឆ្កែនគឺខ្ញុំមិនដែលបានស៊ីឆ្កែនហើយឆ្កែន
នឹងគឺគ្មានសាច់នឹងស៊ីនោះទេហើយនៅពេលដែលបានឃើញឆ្កែនវាលវៃហើយយកវាទៅ
ស៊ីហើយវាវល់ផ្អែមណាស់ហើយខ្ញុំបានប្រាប់គេគឺគ្មាននាក់ណាជឿខ្ញុំនោះទេឆ្កែនស៊ីទតាំង
ពីពស់ឆ្កែនហើយនឹងពស់ព្រលឹតហើយនឹងអន្ទង់ហើយខ្ញុំចូលចិត្តឆ្កែននឹងឆ្កាញ់ណាស់តែ
បើលូរឃើញឆ្កែនវាលខ្ញុំនឹងឃើញហើយឆ្កែននឹងគឺវាផ្អែមមែនហើយបើលនៅជំនាន់នឹងគេ
យកសាច់គោយកប្តូរគឺគេមិនប្តូរផងហើយខ្ញុំឃើញវាវាលចេះតែនឹងឃើញហើយពីព្រោះអីខ្ញុំ
មិនដែលមានសាច់នឹងស៊ីផងនឹង។

ក៖ ចឹងអរគុណច្រើនម៉ាកចឹងគឺខ្ញុំមានតែបិននឹងចឹងខ្ញុំសុំរំលឹកម៉ាកម្តងទៀតណាម៉ាក។

ខ៖ ចាសអរគុណច្រើនដូចគ្នាណា។

ក៖ បាទ!!!

ខ៖ ចាសអរគុណច្រើនសុំអោយមានក្តីសុខនឹងសុខសប្បាយណា។